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Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat fra studienævnsmøde 3. januar 2024

Referat godkendt

3. Konstituering af nyt studienævn

3.1. Valg af næstforperson blandt de studerende



 

SIDE 2 AF 5  
Benedikte Hartvigsen blev genvalgt som næstforperson 
 
 

3.2. Godkendelse af forretningsorden for Studienævnet  
 
Studienævnet godkendte forretningsorden for Studienævnet  
 
 

3.3. Godkendelse af forretningsorden for Merit- og 
Dispensationsudvalget, Den Sundhedsfaglige 
Kandidatuddannelse  

 
Studienævnet godkendte forretningsorden for Merit- og 
Dispensationsudvalget, Den Sundhedsfaglige Kandidatuddannelse  
 
 

3.4. Godkendelse af forretningsorden for Merit- og 
Dispensationsudvalget, Medicin  

 
Studienævnet godkendte forretningsorden for Merit- og 
Dispensationsudvalget, Medicin 
 
 

3.5. Godkendelse af administrativ bemyndigelse, Medicin  
 

Studienævnet godkendte administrativ bemyndigelse. Der var drøftelse af 
forlængelse af gyldighedsperioden for en merit, der lige nu gælder 2 år. Der 
var efter drøftelse enighed om at forlænge gyldighedsperioden til 4 år. 
 
 

3.6. Notat om behandlingen af tilmelding til 
kandidatkurser under afslutning af bacheloruddannelsen, 
som administrationen har overtaget  

 
Carsten informerede under dette punkt. Der var drøftelse af at lave en liste 
over de kurser, der skal bestås, og at det derfor ikke skal være ECTS, der 
giver adgang i sig selv. Studienævnet ville gerne bede om mulighed for at 
overveje mulighederne og der var enighed om at dispensationsudvalget også 
skal tage denne drøftelse op.   
 
 
  



 

SIDE 3 AF 5 3.7. Nedsættelse af startmeritudvalg, Medicin 
 
Torben vil forsøge at finde VIP til startmeritudvalget.  
 
 

3.8. Information om tavshedspligt  
 
Studienævnet blev informeret om tavshedspligt. 
 

 
4. Godkendelse af ny stud. Repræsentant og ny suppleant for 

cand.scient.san 
 
Simon Hedeager og Emil Buch Fromberg blev godkendt som 
studenterrepræsentanter for Cand.Scient.San.  
 
 
5. Personsag  
 
Fortroligt punkt. Studienævnet behandlede sagen. 
 

 
6. Meddelelser fra studieleder  
 
Kompetenceprofilen gør at kompetencekort-kommissoriet skal revideres. 
Der foregår en drøftelse af, hvor forpligtende dette bliver. Torben 
tydeliggjorde, at det ikke det samme som en harmonisering af 
uddannelserne. Det bliver helt overvejende på de kliniske kompetencer, som 
i højere grad vil blive evalueret.  
 
Der er blevet klaget over studienævnets arbejde ifm. med at 
gynækologi/obstetrik går fra 7,5 ECTS til 5 ECTS. Der er dog blevet meldt 
tilbage, at de ikke kan klage over studienævnets arbejde, da det er en faglig 
uenighed. Kursusansvarliges henvendelser ang. ændring af 
gynækologi/obstetrik vil indgå i høringsmaterialet for den nye 
studieordning. 
 

 
7. Godkendelse af ændringer til kursusbeskrivelser 24/25 på 

cand.scient.san. 
 

Ændringer til kursusbeskrivelser 24/25 på cand.scient.san blev godkendt af 
studienævnet. 



 

SIDE 4 AF 5  
 

8. Godkendelse af ramme- og eksamensplaner for Medicin BA på 
2012-studieordningen for Efteråret 2024  

 
Ramme- og eksamensplaner for Medicin BA på 2012-studieordningen for 
Efteråret 2024 blev godkendt. 
 

 
9. Godkendelse af ramme- og eksamensplaner for Medicin KA på 

2015- studieordningen for Efteråret 2024  
 

OBS: Ramme- og eksamensplaner for 1BA 2012 og 2024 
studieordningen og 6KA 2015 studieordningen er ikke endeligt 
planlagt endnu og vil derfor blive sendt ud i skriftlig høring 

 
Benedikte havde enkelte bemærkninger til eksamensplanen Medicin KA på 
2015- studieordningen for Efteråret 2024, som Clara vil følge på. 
 
 
10. Studieordningsrevision 
 

10.1 Bevægeapparatkursus: drøftelse af planlægning af eksamen i 
E24 samt beslutning om prøveform: 
kurser.ku.dk/coursepreview/98815/da-DK  

 
Jørgens forslag er at bevare SPOT, men indføre 24 timers forberedelse til 
eksamen og derudover indføre løbende test. Det er blevet delt op i to, så det 
er klar til de nye prøveformer og det, at der ikke må være 
eksamensforudsætninger på 1. årsprøven. Studienævnet drøftede 
hjælpemidler og fjernelse af egne noter som hjælpemidler. Der blev 
foreslået, at det andet spørgsmål, der bliver trukket på dagen, er uden 
hjælpemidler.  
 
Studienævnet besluttede, at der er opbakning fra studienævnet til at arbejde 
videre med den nye prøveform. Oplægget bliver at den studerende kun får 
Atlas til rådighed ikke kan have noget med ind til eksamen. Der var enighed 
om, at eksamensformen skal evalueres senere.  
 
 

10.2 Orientering om høringssvar på ny STO  
 
Torben orienterede om høringssvar. KU får overordnet stor ros for den nye 
studieordning 
 



 

SIDE 5 AF 5  
 

10.3 Drøftelse af 4KA gynækologi og obstetrik  
 
Torben informerede om dele af dette punkt under meddelelser. 
Studienævnet drøftede og kom frem til en mulig rammeplan for 4KA, som 
efter studienævnets holdning i høj grad tilgodeser gynækologi/obstetrik. 
Udkastet til rammeplanen vil blive sendt videre til kvalitetssikring i AUS, 
for at sikre, at det kan lade sig gøre i praksis.  
 
 

10.4 Endelig beslutning om kursustitler  
 
Studienævnet gennemgik alle kursustitler og besluttede endelige kursustitler  
 
 

10.5 Beslutning om formelle krav på bacheloruddannelsen på 2024-
studieordningen (bilag) 

 
Dette punkt blev udskudt grundet tidsmangel på mødet. 
 
 

10.6 Beslutning om overgangsordning  
 

Studienævnet godkendte overgangsordning  
 
 
11 Program for Studienævnsseminar 13.-14. marts 2024  
 
Der var opbakning til programmet, som Clara vil gå videre med. 
 
 
12 Eventuelt  

 
 

 
 

 


